
P R O T O K Ó Ł

z posiedzenia Komisji Finansowo-Budżetowej

w dniu 24 października 2007 r.

SE-PO. 0063-2-12/07

Skład Komisji:

Grażyna Strączek- Przewodnicząca Komisji -obecna
Ireneusz Gawroński-Zastępca Przewodniczącej -obecny
Marcin Musiał- Członek Komisji -obecny
Jolanta Moćko-Członek Komisji -obecna
Wiesław Konderak-Członek Komisji -obecny
Andrzej Świątek-Członek Komisji -obecny
Władysław Oczkowicz -obecny

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli:

Urszula Polak-Wałek- Skarbnik Miasta, Marek Mrozowski-Burmistrz Miasta, Zofia Gajdzik Kierownik 
Wydziału Rozwoju Miasta, Małgorzata Osowska – Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta, Teresa 
Wąsowicz – Kierownik Wydziału Polityki Społecznej,  Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału 
Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami

Posiedzenie Komisji prowadziła :

Wiceprzewodniczący Komisji Ireneusz Gawroński
Przewodnicząca Komisji Grażyna Strączek

Porządek posiedzenia:

1. Zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
2. Przedstawienie informacji o wielkości zaciągniętych kredytów i stopnia ich wykorzystania na 

zadania wynikające z WPI – stan na 30.09.2007r..
3. Sprawy Bieżące.

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Powitała członków komisji Finansowo – Budżetowej
- Wiodącym tematem naszego posiedzenia jest przedstawienie informacji o wielkości 

zaciągniętych kredytów i stopniu ich wykorzystania na zadania wynikające z WPI. Stan na 30 
września 2007. Pani skarbnik bardzo proszę o omówienie

Urszula Polak – Wałek                Skarbnik Miasta  

- Omawia kwestię kredytów.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli: 

Andrzej Świątek – członek komisji 
Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji 
Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta 
Marcin Musiał – członek komisji 
Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Władysław Oczkowicz – członek komisji 
Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta 
Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta Czeladź

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Otrzymaliśmy informację o zaciągniętych kredytach i stopniu ich wykorzystania na zadania 
wynikające z WPI. Proponuje abyśmy przegłosowali czy przyjmujemy te materiały do 
wiadomości.

 

GŁOSOWANIE 
5 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiały dotyczące kredytów i ich wykorzystania został przyjęty  do 
wiadomości przez komisję przez Komisję.

- Kolejnym tematem jest zaopiniowanie materiałów sesyjnych. Proszę o omówienie tematu 
Przedsiębiorczość.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli: 

Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta
Marcin Musiał – członek komisji
Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji
Andrzej Świątek – członek komisji
Małgorzata Osowska – Pracownik Wydziału Rozwoju Miasta 
Władysław Oczkowicz – członek komisji
Wiesław Konderak – członek komisji
Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta
Jolanta Moćko – członek komisji    
Marek Mrozowski – Burmistrz Miasta Czeladź

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Czy komisja przyjmuje do wiadomości materiały dotyczące programu „Przedsiębiorczość”.
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GŁOSOWANIE 

6 za
1 przeciw
0 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że materiały dotyczące programu „Przedsiębiorczość” został przyjęty  do 
wiadomości przez komisję przez Komisję.

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Kolejnym tematem są zmiany budżecie na 2007 rok. Proszę Panią Skarbnik o przedstawienie 
tematu.

Urszula Polak – Wałek                Skarbnik Miasta  

- Omawia kwestię zmian w budżecie na 2007 rok.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli: 

Władysław Oczkowicz – członek komisji
Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta
Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji
Andrzej Świątek – członek komisji
Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta

Po zakończonej dyskusji Komisja wypracowała następujące wnioski:

Komisja wnioskuje o obniżenie o 50% różnicy proponowanej podwyżki podatku od nieruchomości 
między 2007na 2008 rokiem.

GŁOSOWANIE 

6 za
0 przeciw
1 wstrzymało się

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty przez Komisję.

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Proszę o omówienie projektu uchwały dotyczącego opłaty od posiadania psów.

Urszula Polak – Wałek                Skarbnik Miasta  

- Omawia projekt uchwały dotyczący opłat od posiadania psów.
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DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli: 

Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta
Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji
Andrzej Świątek – członek komisji
Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Wiesław Konderak – członek komisji
Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Kolejnym tematem jest kwestia przeniesienia oddziału położniczego. 

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli: 

Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji
Andrzej Świątek – członek komisji
Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Wiesław Konderak – członek komisji
Władysław Oczkowicz – członek komisji
Teresa Wąsowicz – Kierownik Wydziału Polityki Społecznej
Wiesław Konderak – członek komisji

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Kolejnym tematem jest projekt uchwały w sprawie stypendiów sportowych. Proszę o 
omówienie.

Teresa Wąsowicz            -               Kierownik Wydziału Polityki Społecznej  

- Omawia projekt uchwały dotyczący przyznawania stypendiów.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Teresa Wąsowicz – Kierownik Wydziału Polityki Społecznej
Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji
Andrzej Świątek – członek komisji
Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Władysław Oczkowicz – członek komisji
Wiesław Konderak – członek komisji

Komisja ustaliła konieczność wprowadzenia poprawek do projektu uchwały.
Komisja głosowała nad projektem z wprowadzonymi zmianami.

GŁOSOWANIE 

4 za
0 przeciw
2 wstrzymało się
Przewodnicząca stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie przyznawania stypendiów został 
pozytywnie zaopiniowany przez Komisję
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Komisja głosowała nad projektem z wprowadzonymi zmianami.

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Czy ktoś z członków komisji chce poruszyć kwestię materiałów sesyjnych.

DYSKUSJA

W dyskusji udział wzięli:

Władysław Oczkowicz – członek komisji
Zofia Gajdzik – Kierownik Wydziału Rozwoju Miasta
Wiesław Konderak – członek komisji
Ireneusz Gawroński – Wiceprzewodniczący Komisji
Grażyna Strączek – Przewodnicząca Komisji
Urszula Polak –Wałek – Skarbnik Miasta
Władysław Oczkowicz – członek komisji
Małgorzata Jastrząb – Kierownik Wydziału Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
Andrzej Świątek – członek komisji

Grażyna Strączek            -               Przewodnicząca Komisji  

- Zamykam posiedzenie Komisji.

                                    Przewodnicząca 
Komisji Finansowo-Budżetowej

Grażyna Strączek

  Protokołował:
   Paweł Osika
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